



Björklidens Villaägareförening

Kallelse till styrelsemöte nr 1, 2016-04-05

Plats: Maria Frödin, Pionvägen 14

Tid: 20.00 till 21.00

Kallade:	Mattias Eriksson	Ordf
	Maria Frödin	Kassör
	Helena Morein	Ledamot
	Nicklas Haglund	Ledamot
	Victor Bark	Ledamot
	Annie Bava	Suppleant

Förslag till dagordning

1. **Mötets öppnande**
2. **Godkännande av dagordning**
3. **Val av sekreterare**
4. **Kassörskan rapporterar**
 - a) Satus på formalia kring byte av Kassör/Ordförande.
 - b) Föreningens ekonomi.
 - c) Bjudar in revisorerna på nästa möte.
5. **Sammanfattning och reflektioner från årsmötet**
6. **Vårinfo + dokument från årsmötet**
 - a) Förslag på innehåll, sammanställning.
 - b) Printning och utdelning.
7. **Valborg**
 - a) Status.
 - b) Kassa festkommittén.
8. **Vårstädning**
 - a) Datum för detta.
 - b) Städområden.
9. **Vägar och diken**
10. **Information till medlemmarna**
 - a) Fler länkar på hemsidan till verksamheter i, eller nära, vårt område?

b) Nyinflyttade. Utdelning av "Välkomstbrev".

11. Granssamverkan

a) Inventera skyltarna (upprätta förteckning över dessa).

12. Övriga frågor

13. Nästa möte

14. Mötets avslutande

Protokoll styrelsemöte nr 1, 2016-04-05

Plats: Maria Frödin, Pionvägen 14

Tid: 20.00 till 21.00

Kallade:	Mattias Eriksson	Ordf
	Maria Frödin	Kassör
	Helena Morein	Ledamot
	Nicklas Haglund	Ledamot
	Victor Bark	Ledamot
	Annie Bava	Suppleant

Frånvarande:	Nicklas Haglund	Ledamot
	Victor Bark	Ledamot

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes, två nya punkter lades till under övrigt:

- a) Mail från boende
- b) Info från polisen

3. Val av sekreterare

Till sekreterare valdes Mattias Eriksson.

4. Kassörskan rapporterar

- a) Satus på formalia kring byte av Kassör/Ordförande.

Blanketter är utskrivna och påskrivna. Vi inväntar justerat, samt vidimerat, protokoll från årsmötet som måste bifogas. Maria undersöker om vilket alternativ av "verksamhetsbeskrivning" som kan vara lämplig för föreningen.

- b) Föreningens ekonomi.

Vi har idag 8456,67kr på vårt konto.

Fem boende har betalat medlemsavgift för 2016.

- c) Bjuda in revisorerna på nästa möte.

Mötet beslutade att vänta lite med detta till dess all formalia är klar, samt valborgs- och städdagsaktiviteterna är avklarade.

5. Sammanfattning och reflektioner från årsmötet

26 personer deltog inklusive styrelsen. Några nya ansikten och ett antal trogna årsmötesbesökare.

Styrelsen tycker mötet var bra och några synpunkter dök upp som noterades till protokollet. Se årsmötesprotokollet för mer info!

Vi måste ordna gåvor till de som lämnat styrelsen. Annie tog på sig att ordna detta.

6. Vårinfo + dokument från årsmötet

a) Förslag på innehåll, sammanställning.

Vårinfo bör innehålla:

Info om valborg.

Info om städdagen.

Info från Grannsamverkansgruppen. Mattias mailar Björn och undersöker om han kan bidra. Mattias undersöker om röstlängden skall bifogas då frågan kom upp.

b) Printning och utdelning.

Mattias sammanställer. Alla granskar. Annie printar och delar ut.

7. Valborg

a) Status.

Vi har sökt tillstånd hos kommunen / polisen. Vi inväntar svar.

Vi beslutade att försöka arrangera ett valborgsfirande, dock i liten skala, OM vi får tillstånd.

Vi skall:

- 1) Ordna en mindre brasa. Victor får i uppdrag att försöka få tag på någon på kommunen som ansvara för gallringen kring parken. Vi behöver svar på:
Kommer de att vara klara med bortforslingen av timmer / ris t.o.m. 20160430?
Får vi undanta en mindre hög ("6 meter i diameter max 3 meter hög")?

Om vi får ett positivt svar så ansvara Mattias och Victor för att denna hög ordnas och märks på något sätt.

- 2) Vi kommer att ordna festis / kaffe + enklare kakor till försäljning.
- 3) Vi kommer att bidra med grillkol / ved för spontan korvgrillning av boende (används till städdagen om det ej går åt).
- 4) Helena informerar på FB och vår hemsida när vi fått tillstånd och det börjar närma sig. Syftet är att det inte ska få så stor spridning. Arrangemanget är primärt för oss boende!

Annie erbjöd sig att göra lista och handla.

Maria undersöker om det går att få tag på "färgad krita", för uppmärkning av planen, det kändes som om det fanns ett behov av det förra året.

Vi behöver minst fyra brandsläckare.

Vi måste även få tag på ett antal personer som kan vara brandvakter under natten. Alla i styrelsen måste hjälpa till med detta på något sätt.

b) Kassa festkommittén.

Helena kontaktar Sofia i ärendet.

8. Vårstädning

c) Datum för detta.

Datum för städdagen valdes till: Lördagen 21/5-16

9:00 – 12:00 och avslutas med korvgrillning. Att fortsätta efter detta ger inget då många avviker efter korven. Vi måste kontakta Strange och få bekräftat om han är villig att köra skräp även i år.

d) Städområden.

Mattias undersöker de gamla "städområdeslistor" som finns och ordnar något.

Troligen kommer vi behöva lägga mycket tid runt lekparken för att ta hand om det som kommunen lämnat kvar efter sin gallring.

Vi tar översjön separat OM inte någon anmäler sig frivilligt på plats.

9. Vägar och diken

Vi har inte fått något svar på vår skrivelse.

Samtliga boende har fått ett brev från kommunen angående det pågående arbetet med att återställa/renovera diken i området. Boende uppmanas att underlätta detta arbete. Det är även vår förhoppning att detta efterföljs av asfaltering där det behövs.

10. Information till medlemmarna

a) Fler länkar på hemsidan till verksamheter i, eller nära, vårt område?

Vi beslutade att vi bara bör ha länkar till samhällsinformation samt ideella föreningar. Helena ser över dessa och kompletterar.

b) Nyinflyttade. Utdelning av "Välkomstbrev".

Några nyinflyttade har fått välkomstinfo Maria och Annie ansvara för att hålla koll på detta.

11. Grannsamverkan

a) Inventera skyltarna (upprätta förteckning över dessa).

Maria åtog sig att fotografera dessa så gör vi en förteckning.

Maria åtog sig även att kontrollera status och eventuellt tvätta skyltar vid behov.

Vi har skickat en fråga till Markus om det finns fler skylta.

12. Övriga frågor

a) Mail från boende

Vi har fått ett mail från en boende ang. hur vi parkerar i området och vi beslutade att skriva någon rad om hänsynstagande i Vårinformationen.

b) Info från polisen

Helena citerade det som skrivits från polisen ang. arbete kring inbrott och kontakter Björn i ärendet.

13. Nästa möte

Onsdagen den 4/5 klockan 20:00 – 21:00. Hemma hos Mattias Alprosvägen 27.

14. Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 21:30.